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z posiedzenia Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu,

ktore odbylo si~ w dniu 18 pazdziernika 2012 roku
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mojo Mazowieckie

o godzinie 1630 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Arkadiusz Werelich. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi
zalqcznik nr 1 do protokolu) odczytal proponowany porzqdek obrad:

1.
2.
3.
4.

5.

6.

C) 7.
8.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Zapoznanie sie z dzialalnoscia Uczniowskich Klub6w Sportowych dzialajacych na
terenie Miasta Marki.
Rozpatrzenie wniosku w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej
stanowiacej wlasnosc Gminy Miasta Marki imienia Kazimierza G6rskiego.
Propozycje i wnioski do budzetu Miasta Marki na rok 2013, zwiazane z zakresem
dzialania Komisji.
Sprawy rozne,
Zakonczenie posiedzenia.

Pkt. 3. przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porz'ldku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Zapoznanie sie z dzialalnosci'l Uczniowskich Klub6w Sportowych dzialaj'lcych
na terenie Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz na posiedzenie komisji zaproszono przedstawicieli
UKS w Markach.
Przewodniczacy Komisji poinformowal rowniez, ze na posiedzeniu komisji nieobecni beda
Pan Michal Chrz'l.SZCZ oraz Pan Janusz Aftyka.

Przewodniczacy Komisji odczytal pismo Pana Janusza Aftyki z UKS JOKER z dnia 16o pazdziernika 2012 roku. Pismo stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Burmistrza Janusza Werczynskiego
odniesienie sie do przedstawionego pisma.

Burmistrz Janusz Werczynski odniosl sie do uwag kierowanych w strone Urzedu przez Pana
Janusza Aftyke.

Nastepnie w dyskusji udzial wzieli m.in.; Pani Emilia Sandomierz Pracownik Wydzialu
Spolecznego, Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji, radny Tomasz
Paciorek, radny Dariusz Pietrucha, radna Urszula Paszkiewicz, radny Tadeusz Sklodowski.

W dyskusji poruszono m.in. kwestie dot. przyczyn zawierania aneks6w do um6w z UKS;
podzial srodkow finansowych w ramach przeprowadzonego konkursu; niespojnosci dat na
przedstawionych fakturach.
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Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz me chce kontynuowac dalszej dyskusji przy
nieobecnosci Pana Prezesa Janusza Aftyki.

Przewodniczacy komisji zwrocil sie do przedstawicieli UKS - 6w obecnych na posiedzeniu
komisji 0 zaprezentowanie prowadzonej dzialalnosci.

Jako pierwsza glos zabrala Pani Monika Wysocka z UKS Sanchin, przedstawila osiagniecia
klubu; imprezy organizowane przez miasto w kt6rych UKS bral czynny udzial jak rowniez
przedstawila informacje najakie cele wydatkowana zostala dotacja z Urzedu Miasta.

W dyskusji udzial wzieli m.in. radny Dariusz Pietrucha, radny Tadeusz Sklodowski,
Pracownik Urzedu Miasta Pani Emilia Sandomierz, radny Tomasz Paciorek, radny Pawel
Pniewski.

Nastepnie glos zabral Pan Jaroslaw Suchecki przedstawiciel UKS STRUGA, kt6ry omowil
dzialalnosc klubu; oraz przedstawil osiagniecia UKS.

o W dyskusji udzial wzieli m.in.; radna Danuta Stefaniak, Pan Jaroslaw Suchecki, radny
Tadeusz Sklodowski, Naczelnik Wydzialu Spolecznego Pan Piotr Matusiak, radna Izabela
Brzezinska, radny Dariusz Pietrucha, radny Pawel Pniewski, radny Tomasz Paciorek,

W dyskusji poruszano kwestie m.in. dot. budzetu klubu; problem6w finansowych klubu;
braku prawnej mozliwosci przekazania II transzy dotacji dla UKS - 6w z uwagi na
zakwestionowanie uchwaly Rady Miasta Marki przez Regionalna Izbe Obrachunkowa;
przyczyn nie zlozenia wniosku 0 przyznanie dotacji przez UKS Struga; konsekwencji nie
podpisania przez UKS porozumienia z gmina,

W dyskusji poruszono rowniez, trudna sytuacje finansowa UKS STRUGA, jak rowniez Pan
Jaroslaw Suchecki poinformowal, ze w styczniu 2013 roku odbedzie sie walne zgromadzenie
klubu podczas, kt6rego zapadnie decyzja dot. dalszej dzialalnosci klubu.

o
Nastepnie przedstawiciele UKS TROJKA Pani Ewa Gebska i Pan Jan Roslon przedstawili
m.in. osiagniecia klubu, om6wili rowniez zajecia jakie proponuje UKS.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Tadeusz Sklodowski,

W dyskusji poruszono m.in. kwestie dot. czy UKS TROJKA pobiera skladki czlonkowski;
czy UKS ponosi koszty zwiazane z wynajeciern sali sportowej.

Pan Robert Sobecki przedstawiciel UKS MARKI rowniez, omowil dzialalnosc prornowana
przez klub, poinforrnowal rowniez a liczbie uczestnik6w bioracych udzial w zajeciach klubu
oraz a formie zajec jakie prowadzi UKS.

W dyskusji udzial wzieli m.in. radny Dariusz Pietrucha, Pan Robert Sobecki, radny Tadeusz
Sklodowski.

W dyskusji poruszono m.in. kwestie dot. pozyskiwania dodatkowych srodkow finansowych
przez UKS MARK!.

2



o

G

Przewodniczacy Komisji pogratulowal wszystkim UKS - om w Markach pasji
i zaangazowania w prowadzona dzialalnosc. Przewodniczacy wyrazil rowniez prosbe
w kierunku przedstawicieli UKS - ow aby kierowali wnioski i zapytania do
Przewodniczacego Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu.

Pkt. 5. Rozpatrzenie wniosku w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnetrznej
stanowiacej wlasnosc Gminy Miasta Marki imienia Kazimierza G6rskiego.

Przewodniczacy Komisji odczytal wniosek, ktory zlozyl do Urzedu Miasta Marki w dniu 12
wrzesnia 2012 roku w sprawie nadania jednej z ulic w Markach imienia Kazimierza
Gorskiego, Wniosek stanowi zalacznik ill 3.

Przewodniczacy Komisji wyjasnil, iz przeslanka jaka nim kierowala aby zlozyc niniejszy
wniosek bylo stworzenie w Markach rejonu ulic poswieconych wielkim Polskim
Sportowcom.

W dyskusji udzial wzieli m.in. radny Tomasz Paciorek, Przewodniczacy Komisji, radny
Pawel Adamczyk, radny Dariusz Pietrucha, radna Agnieszka Luzynska.

Dyskutowano m.in. 0; rozwazeniu nadania imienia Hali Sportowej przy Szkole Podstawowej
ill 4 w Markach; aby znalezc konkretna ulice i nastepnie rozpoczac rozwazania nad nadaniem
jej konkretnej nazwy.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania
wniosku w sprawie nadania w przyszlosci ulicy badz obiektowi sportowemu im. Kazimierza
Gorskiego.

Glosowanie:
za-9
przeciw - 0
wstrzymujacych sie -0

Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 6. Propozvcje i wnioski do budzetu Miasta Marki na rok 2013, zwi(Jzane z zakresem
dzialania Komisii.

Radny Tadeusz Sklodowski zglosil nastepujace wnioski: budowa chodnika w rejonie SP ill 3
w markach oraz utwardzenie odcinka ulicy laczacej ul. Ciurlionisa z ul. Grunwaldzka w
Markach.

Dalszej Dyskusji nie podjeto,

Pkt. 7. Sprawy r6zne.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz bedzie czynil starania aby Komisja Oswiaty,

Kultury i Sportu spotykala sie w kazda druga srode miesiaca,

Pkt. 6. Zamkniecie posiedzenia.
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o godzinie 2000 Przewodniczacy Komisji Arkadiusz Werelich zamknal posiedzenie Komisji
Oswiaty, Kultury i Sportu.

o

Protokolowala
Anna Broma
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